

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Belarus, 10 Reasons to Visit Belarus :

Tourism is a sector that grows every year in Belarus and contributes well to the national economy. Belarus is a former Soviet Union country. There are many parks, gardens, historical buildings and natural beauty areas in Belarus. In 2017, Belarus was visited by 1 million tourists.

1. Museum of Stones :



Located at the intersection of Shugaeva and Akademica Kuprevicha streets, the Stone Museum is a museum opened in the mid-1980s. In the museum, a map of Belarus is drawn with 2.134 rock pieces around 6.5 hectares. 500 giant pieces of rock that were still in the ice age are exhibited here. This open air museum is one of the rarely seen structures on Earth.

2. Brest :



Located on the south-west of Belarus, Brest is a historic city close to the Polish border. There is a regular train service every day to the capital Minsk. You can go here and visit many tourist attractions. In addition, this city is one of the most affected cities in World War II.

3. Victory Square :



"Victory Square" located at the junction of Independence Boulevard and Zakharau Street is known as the heart of the city. This challenge resembles the Red Square in Russia. There are many historic buildings on the square. Apart from that, there are restaurants, cafés, hotels and shopping centers. If you come to the city, this should be your first route.

4. Holy Spirit Cathedral :



The Holy Spirit Cathedral, located in Minsk, the capital and largest city of the country, is an important religious structure built between 1633-1642. In 1741, this structure suffered a great deal of damage in the fire. It was opened as the Russian Orthodox Church after the October Revolution. Today it serves as an important religious structure. The cathedral attracts considerable attention in terms of architecture.

5. Island of Tears :



Tears Island, located in the historical Trinity Zone of the capital city of Minsk, is a monumental island located on the Svislac River. A chapel was built here for 700 Belarusian soldiers who died in Afghanistan between 1979-1988. There are sculptures around the chapel where the names of the soldiers are written. These sculptures symbolize mourning family members. There is also a guardian screaming in the face of violence in the world. This remarkable island is worth seeing.

6. Central Botanical Garden :



Central botanical gardens, located in Minsk, the capital and largest city of the country, was established on an area of 53 hectares in 1932. There is a pond in the middle of the garden. In the garden you can see the plants brought up in various parts of the world.

7. Chelyuskintsev Park :



The Chelyuskintsev Park, located in Minsk, the capital and largest city of the country, was established between 1928 and 1931. There are approximately 22 thousand plant species in the 59 hectare park. The park also has plenty of recreational areas.

8. National Library of Belarus :



The Belarus Modern National Library is located in a green park 3 km north-east of the capital and largest city of Minsk. Founded in 1922, the library was established in 2006 with a modern process. It is known as the third-largest library in Belarus and the largest in the world. More than 4600 LED bulbs are used to make light shows.

9. National Art Museum of Belarus :



The National Art Museum of Belarus, located on Lenin Street in Minsk, the capital and largest city of the country, was established between 1939 and 1957 and is a worthy sight. A total of 30 thousand works are exhibited in the museum. Visit this museum to learn more about the history and culture of the country.

10. National Opera and Ballet Theatre of Belarus :



The Belarus Opera and Theater Building in Minsk is a great place to visit. The building, which was built between 1934 and 1939, was severely damaged during World War II. The Nazis used it as a barn. Renovated between 2006 and 2009, the building is home to many opera and theater shows. The theater has a capacity of 1200 people.

TR

Belarus'ta Turizm, Belarus'u Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Turizm, Belarus'ta her yıl büyüyen ve ülke ekonomisine iyi katkı sağlayan bir sektördür. Belarus, eski bir Sovyetler Birliği ülkesidir. Belarus'ta birçok park, bahçe, tarihi bina ve doğal güzellik alanı bulunmaktadır. 2017 yılında Belarus'u 1 milyon turist ziyaret etti.

1- Taş Müzesi :

Shugaeva ve Akademica Kuprevicha caddelerinin kesiştiği noktada bulunan Taş Müzesi, 1980'lerin ortalarında açılan bir müzedir. Müzede, yaklaşık 6.5 hektarlık bir alana 2.134 kaya parçası ile Belarus haritası çiziliyor. Hala buzul çağında olan 500 dev kaya parçası burada sergileniyor. Bu açık hava müzesi, Dünya'da ender görülen yapılardan biridir.

2- Brest :

Beyaz Rusya'nın güneybatısında yer alan Brest, Polonya sınırına yakın tarihi bir şehirdir. Başkent Minsk'e her gün düzenli tren seferleri vardır. Buraya gidebilir ve birçok turistik yeri ziyaret edebilirsiniz. Ayrıca bu şehir, 2. Dünya Savaşı'ndan en çok etkilenen şehirlerden biridir.

3- Zafer Meydanı :

Bağımsızlık Bulvarı ile Zakharau Caddesi'nin kesiştiği noktada yer alan "Zafer Meydanı" şehrin kalbi olarak biliniyor. Bu meydan okuma Rusya'daki Kızıl Meydan'a benziyor. Meydanda çok sayıda tarihi yapı bulunuyor. Bunun dışında restoranlar, kafeler, oteller ve alışveriş merkezleri bulunmaktadır. Şehre gelerseniz ilk rotanız bu olmalı.

4- Kutsal Ruh Katedrali:

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri olan Minsk'te bulunan Kutsal Ruh Katedrali, 1633-1642 yılları arasında inşa edilmiş önemli bir dini yapıdır.

1741 yılında çıkan yangında bu yapı büyük zarar görmüştür. Ekim Devrimi'nden sonra Rus Ortodoks Kilisesi olarak açılmıştır. Günümüzde önemli bir dini yapı olarak hizmet vermektedir. Katedral mimari açıdan oldukça ilgi görmektedir.

5- Gözyaşı Adası :

Başkent Minsk'in tarihi Trinity Bölgesi'nde bulunan Gözyaşı Adası, Svislac Nehri üzerinde bulunan anıtsal bir adadır. 1979-1988 yılları arasında Afganistan'da ölen 700 Belarus askeri için buraya bir şapel inşa edildi. Şapelin çevresinde askerlerin isimlerinin yazılı olduğu heykeller bulunmaktadır. Bu heykeller yas tutan aile üyelerini simgeliyor. Bir de dünyada şiddet karşısında çığlık atan bir gardiyan var. Bu olağanüstü ada görülmeye değer.

6- Merkez Botanik Bahçesi :

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri olan Minsk'te bulunan merkezi botanik bahçeleri, 1932 yılında 53 hektarlık bir alan üzerine kurulmuştur. Bahçenin ortasında bir gölet bulunmaktadır. Bahçede dünyanın çeşitli yerlerinde yetiştirilen bitkileri görebilirsiniz.

7- Chelyuskintsev Parkı :

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri olan Minsk'te bulunan Chelyuskintsev Parkı, 1928-1931 yılları arasında kurulmuş. 59 hektarlık parkta yaklaşık 22 bin bitki türü bulunuyor. Parkta ayrıca birçok eğlence alanı bulunmaktadır.

8- Belarus Ulusal Kütüphanesi :

Belarus Modern Ulusal Kütüphanesi, başkentin ve en büyük Minsk şehrinin 3 km kuzeydoğusunda, yeşil bir parkta yer almaktadır. 1922 yılında kurulan kütüphane, 2006 yılında modern bir süreçle kurulmuştur. Belarus'taki en büyük üçüncü ve dünyanın en büyük kütüphanesi olarak bilinir. Işık gösterileri yapmak için 4600'den fazla LED ampul kullanılmaktadır.

9- Belarus Ulusal Sanat Müzesi :

Ülkenin başkenti ve en büyük şehri Minsk'te Lenin Caddesi üzerinde bulunan Belarus Ulusal Sanat Müzesi, 1939 ve 1957 yılları arasında kurulmuş ve görülmeye değer bir manzaradır. Müzede toplam 30 bin eser sergileniyor. Ülkenin tarihi ve kültürü hakkında daha fazla bilgi edinmek için bu müzeyi ziyaret edin.

10- Belarus Ulusal Opera ve Bale Tiyatrosu :

Minsk'teki Beyaz Rusya Opera ve Tiyatro Binası ziyaret etmek için harika bir yerdir. 1934-1939 yılları arasında inşa edilen yapı, 2. Dünya Savaşı sırasında ağır hasar görmüştür. Naziler burayı ahır olarak kullandı. 2006-2009 yılları arasında yenilenen bina birçok opera ve tiyatro gösterisine ev sahipliği yapıyor. Tiyatro 1200 kişiliktir.

السياحة في بيلاروسيا ، 10 أسباب لزيارة بيلاروسيا:

السياحة قطاع ينمو كل عام في بيلاروسيا ويساهم بشكل جيد في الاقتصاد الوطني. بيلاروسيا دولة من دول الاتحاد السوفياتي السابق. هناك العديد من المتنزهات والحدائق والمباني التاريخية ومناطق الجمال الطبيعي في بيلاروسيا. في عام 2017 ، زار بيلاروسيا مليون سائح.

1- متحف الأحجار:

يقع متحف Stone عند تقاطع شارعي Shugaeva و Akademya Kuprevicha ، وهو متحف تم افتتاحه في منتصف الثمانينيات. في المتحف ، تم رسم خريطة بيلاروسيا مع 2.134 قطعة صخرية حول 6.5 هكتار. 500 قطعة عملاقة من الصخور التي كانت لا تزال في العصر الجليدي معروضة هنا. هذا المتحف في الهواء الطلق هو أحد الهياكل التي نادراً ما تُرى على الأرض.

2- بريست:

تقع في الجنوب الغربي من بيلاروسيا ، بريست مدينة تاريخية قريبة من الحدود البولندية. هناك خدمة قطارات منتظمة كل يوم للعاصمة مينسك. يمكنك الذهاب هنا لزيارة العديد من مناطق الجذب السياحي. بالإضافة إلى ذلك ، تعد هذه المدينة واحدة من أكثر المدن تضرراً في الحرب العالمية الثانية.

3- ساحة النصر:

تعرف "ساحة النصر" الواقعة عند تقاطع شارع الاستقلال وشارع زخارو بقلب المدينة. هذا التحدي يشبه الساحة الحمراء في روسيا. هناك العديد من المباني التاريخية في الميدان. بصرف النظر عن ذلك ، هناك مطاعم وكافيهات وفنادق ومراكز تسوق. إذا أتيت إلى المدينة ، فيجب أن يكون هذا هو طريقك الأول.

4- كاتدرائية الروح القدس:

تقع كاتدرائية الروح القدس في مينسك ، العاصمة وأكبر مدينة في البلاد ، وهي مبنى ديني مهم تم بناؤه بين 1633-1642. في عام 1741 ، تعرض هذا الهيكل لضرر كبير في الحريق. تم افتتاح الكنيسة الأرثوذكسية الروسية بعد ثورة أكتوبر.

اليوم هو بمثابة هيكل ديني مهم. تجذب الكاتدرائية اهتمامًا كبيرًا من حيث الهندسة المعمارية.

5- جزيرة الدموع:

تقع جزيرة Tears Island في منطقة Trinity التاريخية في العاصمة مينسك ، وهي جزيرة ضخمة تقع على نهر Svislac. تم بناء كنيسة صغيرة هنا ل 700 جندي بيلاروسي ماتوا في أفغانستان بين 1979-1988. توجد منحوتات حول الكنيسة حيث كُتبت أسماء الجنود. هذه المنحوتات ترمز إلى الحداد على أفراد الأسرة. كما أن هناك وصي يصرخ في وجه العنف في العالم. هذه الجزيرة الرائعة تستحق المشاهدة.

6- حديقة النباتات المركزية:

تم إنشاء الحدائق النباتية المركزية ، الواقعة في مينسك ، عاصمة الدولة وأكبر مدنها ، على مساحة 53 هكتارًا في عام 1932. توجد بركة في وسط الحديقة. في الحديقة يمكنك أن ترى النباتات التي نشأت في أجزاء مختلفة من العالم.

7- حديقة تشيليوسكينتسيف:

تم إنشاء منتزه تشيليوسكينتسيف ، الواقع في مينسك ، العاصمة وأكبر مدينة في البلاد ، بين عامي 1928 و 1931. يوجد ما يقرب من 22 ألف نوع من النباتات في الحديقة التي تبلغ مساحتها 59 هكتارًا. تحتوي الحديقة أيضًا على الكثير من المناطق الترفيهية.

8- مكتبة بيلاروس الوطنية:

تقع مكتبة بيلاروسيا الوطنية الحديثة في حديقة خضراء على بعد 3 كيلومترات شمال شرق العاصمة وأكبر مدن مينسك. تأسست المكتبة عام 1922 ، وتأسست عام 2006 بعملية حديثة. تُعرف بأنها ثالث أكبر مكتبة في بيلاروسيا والأكبر في العالم. أكثر من 4600 لمبة LED مستخدمة لعمل عروض ضوئية.

9- المتحف الوطني للفنون في بيلاروسيا:

تم إنشاء المتحف الوطني للفنون في بيلاروسيا ، الواقع في شارع لينين في مينسك ، العاصمة وأكبر مدينة في البلاد ، بين عامي 1939 و 1957 وهو يستحق

المشاهدة. يتم عرض ما مجموعه 30 ألف عمل في المتحف. قم بزيارة هذا المتحف لمعرفة المزيد عن تاريخ وثقافة الدولة.

10- مسرح الأوبرا والباليه الوطني في بيلاروسيا:

يعد مبنى أوبرا ومسرح بيلاروسيا في مينسك مكانًا رائعًا للزيارة. تعرض المبنى ، الذي تم بناؤه بين عامي 1934 و 1939 ، لأضرار جسيمة خلال الحرب العالمية الثانية. استخدمه النازيون كحظيرة. تم تجديد المبنى بين عامي 2006 و 2009 ، وهو موطن للعديد من عروض الأوبرا والمسرح. يتسع المسرح لـ 1200 شخص.